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ודן בשאלה האם בכירי הצבא קטע מתוך ראיון עם פרופ' קובי מיכאל שעוסק בתחקיר בארי 

נמנעים מלקיחת אחריות? הוא לא בטוח אבל מצביע על הבעיות שבדרך.

הראיון התקיים בערוץ הכנסת, בתאריך 18.7.2024. 

https://www.misgavins.org/michael-following-the-investigation-of-the-disaster-in-beeri/

